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Geachte griffie, 

 

Bij de rondvraag van de pv van vandaag wil ik graag een reactie van de minister vragen op 

het bericht, bevestigd door de Europese Rekenkamer, dat het vergroeningsbeleids van Brussel 

volledig is mislukt. 

 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/vergroeningsbeleid-van-de-europese-unie-is-

mislukt~b0dcfae4/ 

 

Met vriendelijke groet, 

Frank Wassenberg 

Tweede Kamerlid Partij voor de Dieren 
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